
 

 

 

 

         Mgr. Renáta Zajíčková 

         starostka MČ Praha 5 

 

         10.11.2020 

 

Vážená paní starostko, 

žádám Vás o vyjádření  k dalšímu rozvoji  ZŠ Pod Žvahovem. 

a) je zajištěna dostatečná rejstříková kapacita  školy pro otevření  minimálně 2 prvních tříd pro 
školní rok 2021/2022? 

 

b) bude MČ Praha 5 respektovat  výsledek zápisu do 1.tříd pro školní rok 2021/2022 a garantuje 
otevření 2 nebo i více 1.tříd v případě odpovídajícího počtu zájemců? 

 

 

Zdravím, 

Ing.Josef Cuhra 

klub KDU a nezávislých 

předseda 

   

 

   


